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Inleiding 

De bewoners van Zwaagdijk-Oost maken zich al jaren zorgen over de verkeersveiligheid rond het 

winkelcentrum in de kern van hun dorp. 

Naar aanleiding hiervan heeft de heer P. Duin van de dorpsraad Zwaagdijk-Oost in een van de 

commissievergaderingen in november zijn bezorgdheid over de verkeersveiligheid uitgesproken en 

met klem verzocht om op korte termijn een oplossing uit te werken. 

Sindsdien hebben er ook gesprekken met de dorpsraad en het bewonerscomité plaatsgevonden om 

hiervoor een oplossing te vinden. 

Na gesprekken met een vertegenwoordiger van het bewonerscomité en de dorpsraad heb ik de 

volgende vragen: 

 

1.  De schoonzoon van de heer Entius heeft richting een vertegenwoordiger van het 

bewonerscomité aangegeven dat de heer Entius aangeboden heeft om naast de 

bestaande brug een extra voetgangersbrug aan te leggen. 

Is deze informatie juist en zo ja; hoe heeft u hierop gereageerd? 

antwoord  Deze informatie is ons niet bekend. 

2. Uit mijn gesprek met een vertegenwoordiger van het bewonerscomité heb ik begrepen  

dat de bevoorrading van de winkels uitsluitend, vóór de opening van de scholen, zou 

mogen plaatsvinden. 

Is deze informatie correct en zo ja; op welke wordt de naleving van deze afspraak 

gecontroleerd en geborgd? 

antwoord Tussen de eigenaar en de gemeente zijn geen nadere afspraken gemaakt over de 

bevoorrading. 

3. Door het bewonerscomité is een oplossingsrichting, die gesteund wordt door de 

dorpsraad (zie de bijgevoegde schets) aangedragen. 

Staat u achter deze oplossingsrichting (zo nodig in combinatie met een stoplicht) en 

bent u bereid om die te volgen? 



 

 

Antwoord Tijdens de informatieavond op 29 november 2016, georganiseerd door de ondernemer 

van het winkelcentrum, is aan omwonenden/belangstellenden een inrichtingsplan 

voorgesteld. Deze komt vrijwel overeen met de voornoemde oplossingsrichting. Dit plan 

heeft de steun van de kernraad en omwonenden. 

4. Wie is er eigenaar van de brug (en daarmede verantwoordelijk voor de 

verkeersveiligheid op deze brug) naar het terrein van de heer Entius? 

Antwoord De brug behoort bij het perceel en is in eigendom van de perceeleigenaar. 

5. Is het juist dat de heer Entius om toestemming verzocht heeft om op zijn terrein nog 

enkele honderden extra parkeerplaatsen aan te leggen? 

Klopt het dat dit op agrarische grond zou moeten plaatsvinden en dat hiervoor een 

bestemmingswijziging nodig is? 

Zo ja; hoe staat u hiertegenover? 

antwoord In voornoemd inrichtingsplan is een uitbreiding van parkeerplaatsen opgenomen, de 

omvang hiervan is nog onbekend. In het inrichtingsplan is het parkeerterrein gesitueerd 

op agrarische gronden. Hiervoor is een wijziging van het vigerende bestemmingsplan 

nodig. 

Wij willen de verkeersveiligheid en toegankelijkheid naar en van het winkelcentrum 

verbeteren c.q. waarborgen. Met het inrichtingsplan wordt hieraan voldaan. 

6. De heer Entius is initiator en aanjager van dit succesvolle project en daardoor mede 

verantwoordelijk voor de enorm toegenomen verkeersdrukte, verkeershinder en 

daarmede voor de onveilige verkeerssituatie. 

Is hij bereid om in goed overleg met de Gemeente, de dorpsraad en het 

bewonerscomité mee te denken over het participeren in en het oplossen van 

de onveilige verkeersituatie resp. de voor de bewoners hinderlijke situatie? 

Antwoord Deze vraag kunnen wij niet voor de eigenaar beantwoorden. 

7. Kunt u de raad de huidige stand van zaken doorgeven en d.m.v. een tijdstabel aangeven 

wanneer dit opgelost wordt? 

antwoord Indien de eigenaar van het winkelcentrum nog in het 1e kwartaal instemt met het 

inrichtingsplan zoals op 29 november 2016 is gepresenteerd, verwachten wij in de loop 

van 2019 een gezamenlijk plan aan de raad te kunnen voorleggen. 

Separaat onderzoeken wij de mogelijkheden voor verbetering van de verkeersveiligheid 

op de Zwaagdijk van rijweg en fietspad t.h.v. de toegang naar het winkelcentrum. Dit 

indien er op korte termijn geen overeenstemming wordt bereikt. 

 

 


